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URNIK POSVETA O LAHKEM BRANJU 

 

8.30 - 9.00 MEDIJSKA KONFERENCA,  

                 REGISTRACIJA UDELEŽENCEV 

 

9.00 - 9.20  POZDRAV IN PREDSTAVITEV URNIKA 

Z nami bodo različni govorniki. 

  

1. DEL POSVETA in KAJ LAHKO BEREMO 

9.20 - 10.30  

9.20 - 9. 35      Govorci s posebnimi potrebami kot 

samozagovorniki: SKUPAJ, gosti bodo Nevenka Kos, Mojca 

Šmon, Aleš Sedelšak in Saša Fužir iz CUDV Črna 

9.35 - 9.55       Projekt Vključujemo in aktiviramo!, gostji bosta 

Zarika Snoj Verbovšek in Mojca Bergant Dražetić z JAKRS 

 

9.55 - 10.05     GLASBENI UŽITEK  

 

10.05 - 10.30       Uporaba tehnologije v lahkem branju in  

S pravicami na dan,  

gosti prihajajo iz CUDV Dolfke Boštjančić, Draga 

10.30 - 10.50      Prilagoditve v brajico in avtorske pravice , 

gostja bo Nina Schmidt iz Centra IRIS 

 

10.50 - 11.20       ODMOR  
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2. DEL POSVETA in AVTORSKE PRAVICE  

11.20 - 12.50  

Uporaba avtorskih del v korist oseb s posebnimi potrebami, 

Avtorsko pravo,  

gostji bosta Urša Chitrakar, odvetnica,  

in dr. Maja Bogataj Jančič, direktorica Inštituta za intelektualno 

lastnino 

 

12.50 - 13.30       HLADNO KOSILO  

 

 

3. DEL POSVETA in KAJ BOMO BRALI 

13.30 - 14.30  

13.30 - 14.00       Predstavitev novega projekta LAHKO JE 

BRATI: Razvoj temeljnih usmeritev, metod, didaktičnih gradiv in 

spremljajočih orodij za lahko branje v Sloveniji,  projekt vodi 

Zavod Risa, sodelujejo Društvo Labra, Univerza v Mariboru, 

Zveza Sožitje, Inštitut Integra in KOK Ravne na Koroškem 

14.00 - 14.15       Moda in neroda, roman za lahko branje,  

gosta bosta dr. Aksinja Kermauner in Gašper Rus 

14.15 - 14.30       Lahko branje na Univerzi v Mariboru,  

gostje bodo dr. Dragica Haramija in študentke 

 

 

14.30 - 14.40       KRATEK ODMOR 
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14.40 - 15.40 ZAKLJUČNI POGOVOR  

Z nami bodo  

- dr. Jasna Murgel,  

poslanka, pravnica in mama dvojčkov s posebnimi potrebami 

- Vlasta Nussdorfer,  

varuhinja človekovih pravic 

- predstavniki ministrstev 

- organizatorji posveta 

- ambasadorke in ambasadorji lahkega branja 

Vsa imena vam bomo izdali v dneh pred posvetom.  

_____________________________________________________ 
Posvet bo povezoval novinar Domen Retelj.  
 

Posvet so pripravili 

- Zavod Risa, Center za splošno, funkcionalno in kulturno 

opismenjevanje 

- Društvo za prilagojeno obliko komunikacij Labra 

- Integra Inštitut, Inštitut za razvoj človekovih potencialov 

- Zveza Sožitje, Zveza društev za pomoč osebam z motnjami 

v duševnem razvoju 

- Univerza v Mariboru, Pedagoška fakulteta (UM PEF) 

- Koroška osrednja knjižnica dr. Franca Sušnika Ravne na 

Koroškem 

 

Urnik lahko še malo spremenimo. 

 

Udeležba na posvetu je brezplačna. 

Pomagata Republika Slovenija in Evropska unija.            


